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Nødebo Kro 
Referat fra bestyrelsesmødet mandag den 16. august 2010 

 
 

Navn Til stede Ikke til 
stede 

Bemærkninger 

Niels Lillemose (formand) x   
Anne Mette Andersen (næstformand)  x afbud 

Bruno Bjerre (ejendomsudvalg) x   
Christian Wolfhagen (driftsudvalg) x   

Marianne Bille (kulturudvalg)  x afbud 
Ib Østlund (økonomiudvalg) x   

Flemming Jørgensen (bankoudvalg) x   
Lisbeth Larsen (informationsudvalg)  x afbud 

Erik Petersen (kasserer) x  (deltog i mødet fra pkt.6) 
Jakob Thorndahl x   

Jens Seeberg x   
Søren Skals x    

Birger Brandis (ref.) x    
 
 

Ad. 1: spørgetid 
  

Ingen var mødt op for at stille bestyrelsen spørgsmål. 
  

                       
Ad. 2: Godkendelse af  referat fra mødet den 14. juni 2010 . 
 

 
Godkendt uden bemærkninger 
 

 
Ad. 3: Formanden har ordet 
 

 
Formanden havde intet særskilt at berette. 

 
 
 
Hængepartier: 
 
 

 
• Svar fra fællesforening ang. bestyrelsesansvar (Niels) 

Fællesforeningens formand er endnu ikke vendt tilbage med foreningens opfattelse 
af ansvarsrisikoen.  

• Ny annoncetegner (informationsudvalget) 
Elsebeth Plate er indtrådt i informationsudvalget som annoncetegner.  

• Etablering af gruppe til fastholdelse og forøgelse af medlemsaktivering, jf. resultatet 
af vor målsætningsdebat i vinter. 
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Søren, Christian og Jakob tager fat på dette område efter sommerferien. Niels 
sørger for at Søren og Jens der ikke deltog i vor målsætningsdebat i vinter får den 
udarbejdede dokumentation tilsendt.  

 
 

 
 Valg 2011: 
 
Følgende er på valg: 
 
 

• Anne Mette Andersen (genopstiller ikke) 
• Marianne Bille 
• Flemming Jørgensen (genopstiller) 
• Jakob Thorndahl 
• Niels Lillemose (genopstiller) 

                                          
 
 
 
 
Ad. 4: Loppemarked 
 
 

Søren gav en opdateret situationsrapport omkring årets loppemarked. Der sættes plakater op 
i næste uge, ligesom der uddeles plakater m.m. på strategisk velvalgte steder, bl. a. ved 
Slotsstafetten. Søren mangler 2 længevagter lørdag den 21/8; Christian tager evt. den ene. 
Det er vanskeligt at vurdere værdi og bonitet af de indleverede effekter; Sørens vurdering er, 
at udvalget og mængden ikke afviger fra de foregående gode år. Så, … vi må være 
optimister og håbe på at vejrguderne endnu engang vil være med os.     
 
Christian sørger for byttepenge til loppemarkedet.    

 
 
 
Ad. 5: Budgetopfølgning H1 
 
 
 

På basis af de foretagne bogholderiregistreringer kunne Ib orientere om, at budgetrammen 
for året ser ud til holde pænt.   
 
Forventede tilskud fra omverdenen er indgået , og på nuværende tidspunkt er der ikke behov 
for at iværksætte særlige økonomiske foranstatninger.  
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Ad. 6: Orientering fra udvalgene 

 
 

• Kulturudvalget;  
 

I.a.b. 
 
 
 

• Ejendomsudvalget;  
 
 
Viceværtens køleskab er ødelagt af lynnedslag. 
 
Bruno undersøger korrektheden af vore gasregninger - de virker lidt voldsomme. 
 
Ny varmtvandsbeholder er installeret. 
 
Gulvrenovering af gulvene i sal/krostue/driverhus overvejes og undersøges. 
 
Der er ved at være mangel på stole (salen) – mange af stolene har knækket ryggen. 
 
Den store ovn i køkkenet har været ude af drift – servicetekniker fandt dog ingen fejl, og 
ovnen kunne genstartes via reset-knappen. 
 
Ismaskinen må ikke tømmes fuldstændig, da der skal bruges uforholdsmæssig megen energi 
til at få fyldt maskinen op ”fra bunden”. 
 
 

• Banko; 
 
 
Banko forløber stadig tilfredsstillende takket været en stor indsats af de mange medlemmer 
af bankoudvalget. Stor ros fra udvalgsformanden. Budgettet for året forventes at blive nået. 
 
I løbet af efteråret overvejes indført ekstra punktspil. 
 
 
 

• Informationsudvalget;  
 
 
Niels orienterede om, at der havde været afholdt møde i udvalget med webmaster Carsten 
Ekelund, som orienterede udvalget om, at han ikke længere havde den fornødne 
overskudstid til at tage sig af Kroens hjemmeside. 
 
Jan Hovard, har indvilget i at lave forslag til en ændret og teknisk opdateret hjemmeside. 
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K & K årgang 34, nr. 1 er netop kommet på gaden; der var ros til redaktion og layuotgruppe 
fra flere bestyrelsesmedlemmer. 
 
 

• Driftsudvalget;  
 
 
Efterårets arrangementer er planlagt; den 26/9 er der høstfest som et samarbejde imellem 
Kirken og Kroen.  
 
Weekendvagterne, hvor viceværten har fri er besat af medlemmer fra bestyrelsen. 
 
Den traditionelle studenterfest forløb godt – dejligt at de unge mennesker trives på Nødebo 
Kro – det er et af Bestyrelsens mål at få skabt – for de unge mennesker - en forøget 
tilknytning og interesse til Kroen og de aktiviteter, der foregår i huset.   
 
  

• Økonomiudvalget;  
 
 
Arbejdet med det nye internetbaserede økonomisystem går godt; Erik opfordrede de enkelte 
udvalgsformænd til konsekvent at kontere udvalgets bilag; Erik oplyste endvidere at det 
administrative arbejde med fremover også at fungere som kasserer for kulturudvalget var en 
større opgave end forventet. Opgaven var derfor delt imellem kasserer og økonomiudvalgs-
formand. 
 

 
 
Ad. 7: eventuelt 
 
 

Der var ikke punkter til behandling under eventuelt. 
 
 
 
Næste BE - møde: mandag den 20. september 2010 kl. 19.30  
 
                                   


